
                                 Referat 
 

fra styremøte i Bertilia Boligsameie 10. 12. 2019 kl 17.00 hos Per Ove     
 
Til stede: Per Ove, Hege, Janne og Terje 

 

1. Murarbeidene er i hovedsak utført. Det vil bli gjort noen utbedringer. 

 

2. Regnskapet med pipeeksperten er oppgjort. Per Ove forhandlet frem en avtale som sparte 

sameiet for et betydelig beløp. 

 

3. De ytre gangvinduene er nå pusset. 

 

4. Pipa som lekker: Hege kontakter Brodin om utbedringsarbeidet. 

 

5. Det elektriske arbeidet: Vi innhenter flere anbud. 

 

6. Arbeidet med brannsikring føres videre. Innkjøp av manglende brannslukkere må være 

ordnet innen utgangen av januar 2020. Hege vil informere om hvordan vi skal gå frem ved 

brannvarsling. Dette informasjonsmøtet søkes komninert med en sammenkomst for beboerne. 

 

7. Fellesarealene: Hege kjøper inn hyller til fellesarealet i kjelleren under oppgang A. 

 

                                       

                                                 Terje 

                                               referent                

                               


